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متن پرسش

با سلام و خسته نباشید خدمت استاد گرامی و همه ی افراد گروه لب المیزان: ایام سوگواری آقا امام

حسین را تسلیت عرض میکنم. امیدوارم در این روزها و شبهای عزیز ما را از دعای خیرتان بی

نصیب نکنید. میخواستم بدانم این واعظ منبری بنام استاد پورآقایی که خودش را جزء بچه های

انقلابی و جهادی و ولایتی میدانند چرا انقدر بچه های جبهه انقلاب را تخریب و تضعیف میکنند.

استادانی مثل رائفی پور و حسن عباسی و پناهیان بخصوص استاد رائفی پور را. استاد نمیدانم کلیپ

هایش را دیده اید یا نه ولی بقول خودش نقد میکند ولی پای صحبتشان که بنشینی جز تخریب چیز

دیگری نیست. متاسفانه کلیپ هاش را هم تو کانال و گروها دارد منتشر میشه استاد چرا باهاش

مباحصه نمیکند که ببینند حرف حسابش چیه؟ با تشکر التماس دعا (اللهم عجل لولیک الفرج)

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نمیدانم کدام نکته از مطالب آقایان منظور نظر جنابعالی است بالاخره این

عزیزان فرزندان انقلاب هستند. موفق باشید


